
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

ĀRKĀRTAS  

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

 

2025. gada 9. janvārī                                                                                                           Nr.1

                                                                         

 

Sēde sasaukta plkst. 10:00 

Sēdi atklāj plkst. 10:00 

 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1ā 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par priekšlikumiem vidusskolu tīklojumam Balvu novadā pēc jaunā modeļa 

“Programma skolā”. 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Ineta Leišavniece 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Egons Salmanis (klātienē), Imants Slišāns (klātienē), Ruta Cibule (klātienē), 

Marija Duļbinska (attālināti), Svetlana Pavlovska (klātienē) 

 

Ieinteresētās personas 

Izpilddirektore Daina Tutiņa, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, domes 

priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs, Rekavas vidusskolas direktore Žanna Maksimova, 

Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, Izglītības pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, 

datorsistēmu un datortīklu administrators Jānis Zalāns 

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā), 

Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Kancelejas un personāla nodaļas personāla speciāliste 

Ausma Duļevska, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, Juridiskās nodaļas 

vadītāja Ilona Blūma, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja Iluta 

Jaunžeikare, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Inese Siliņa, Balvu novada Izglītības 

pārvaldes vadītāja vietniece Inta Kaļva, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Iveta Kokoreviča, 

Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada 



2 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Centrālās pārvaldes izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, Juridiskās nodaļas vecākais 

juriskonsults Juris Annuškāns, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

grāmatvede Lilita Žuga, Kancelejas un personāla nodaļas klientu apkalpošanas speciāliste 

Linda Igaune, Balvu pilsētas sabiedrības pārvaldes speciāliste Maruta Castrova, Finanšu 

plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne, 

Iepirkumu nodaļas iepirkumu speciāliste Zane Kuzmina, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja 

Agnese Puļča, Rekavas vidusskolas direktora vietniece (izglītības jomā) Aina Keiša, Viļakas 

vidusskolas direktore Anželika Ločmele, Balvu Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, 

Balvu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, P/a "SAN - TEX" pašvaldības 

aģentūras direktors Egons Strumpe, Balvu Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, Balvu 

sākumskolas direktore Larisa Krištopanova, Balvu novada Izglītības pārvaldes lietvedis Lāsma 

Saviča, Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītājas vietniece Ligija Logina, Viļakas 

apvienības pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks, Baltinavas apvienības pārvaldes vadītāja Sarmīte 

Tabore, Stacijas pamatskolas direktore Ruta Bukša, Baltinavas vidusskolas direktora vietniece 

Tatjana Začeste, Balvu novada Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste Terēza 

Čudarkina, Rugāju tautas nama muzeja jomas speciāliste Velga Vīcupa, Ziemeļlatgales 

laikraksta „Vaduguns“ redaktors Edgars Gabranovs. 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekle: Sandra Kindzule - personīgu iemeslu dēļ  

 

Sēdes vadītāja Aija Mežale ierosina iepazīties ar ārkārtas komitejas sēdes darba kārtību. 

Sīkāk paskaidro par jautājuma izskatīšanas nepieciešamību. 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

 

1.§ 

Par priekšlikumiem vidusskolu tīklojumam Balvu novadā pēc jaunā modeļa 

“Programma skolā”. 

 

Ziņo Inese Circene: Ziņo un prezentē par priekšlikumiem Vidusskolu tīklojumam Balvu 

novadā pēc jaunā modeļa “Programma skolā”. Prezentēja Vidusskolu 

tīklojumus uz 09.01.2025., informēja par Baltinavas vidusskolas 

izglītojamo skaita dinamiku 10.-12.klasē, sniedza informāciju par 

valsts mācību priekšmetu olimpiāžu dalībniekiem un to rezultātiem 

10.-12.klasēs, par «Nauda seko skolēnam» un «Programma skolā», 

informēja par Rekavas vidusskolas izglītojamo skaita dinamiku 10.-

12.klasēs,par valsts mācību priekšmetu olimpiāžu dalībniekiem un to 

rezultātiem 10. - 12. klasēs, par «Nauda seko skolēnam» un 

«Programma skolā», par Rugāju vidusskolas izglītojamo skaita 

dinamiku 10.-12.klasēs, par valsts mācību priekšmetu olimpiāžu 

dalībniekiem un to rezultātiem, Valsts mācību priekšmetu olimpiāžu 

dalībniekiem un to rezultātiem 10.-12.klasēs, par «Nauda seko 

skolēnam» un «Programma skolā», informēja par Viļakas vidusskolas 

izglītojamo skaita dinamiku 10.-12.klasēs, par valsts mācību 

priekšmetu olimpiāžu dalībniekiem un to rezultātiem 10. - 12. klasēs, 

par «Nauda seko skolēnam» un «Programma skolā», Tika ierosināti 3 

priekšlikumi: 1. Baltinavas un Rekavas vidusskolas reorganizācija – ar 

01.09.2025. neatvērt 10. klasi, 2. Rugāju vidusskolas posmu, 3. 

Vidusskolas tīklojums paliek nemainīgs. 

Ziņo Ieva Sīle: Papildina informāciju par finansēm skolu tīklā. 
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Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Izteica viedokli par skolu tīklu reorganizāciju. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumus: Vai pierobežas statuss nosaka bērnu skaitu skolās? 

Vai ir kartes par Latvijas kontekstu? Vai atsevišķi novadi saņem valsts 

dotācijas par skolu tīkliem? Ja tiek sakārtota skolu tīkla reorganizācija, 

vai tiks saņemts skolu tīklu finansējums? 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sniedz atbildes uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežāle: 

Izsaka savu viedoklu par skolu tīklu reorganizāciju un uzskata, ka to ir 

nepieciešams darīt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Ierosina izteikties arī Rekavas vidusskolas direktorei, lai skaidrāk 

izprastu šo situāciju par skolu reorganizācjiām, lai pēc sniegtās 

informācijas varētu paust savu viedokli. 

Izsaka viedokli Žanna 

Maksimova: 

Uzdod jautājumu vai veicot šo reorganizāciju tik tiešām būs šis Skolas 

somas modulis? 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sniedz atbildes uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Uzdod jautājumu, pie kāda kritērija var noteikt svītru, kurā brīdī 

jāslēdz skolas. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sniedz atbildes uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auzinš: 

Par to, ka pamatskolās mācību kvalitātes līmenim ir jābūt obligātam, 

vidusskolās mācību kvalitātes līmenis ir jau katra izvēle. Reformas 

noteikti ir nepieciešamas, bet negribētos aiztikt pamatskolas, tad kad 

šis lēmums būtu jāpieņem. Un ja tiks veiktas skolu reformas, tad 

uzskata, ka jāveic visām skolām uzreiz, nevis atsevišķām. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Izsaka savu viedokli par skolu tīklu reorganizāciju. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu un tiek izteikts priekšlikums 

februāra Izglītības, kultūras un sporta komiteju un Finanšu komiteju 

sēdēs izskatīt lēmumprojektu par Baltinavas un Rekavas vidusskolas 

reorganizāciju – ar 01.09.2025 neatverot 10. klasi un ierosina par šo 

priekšlikumu veikt balsošanu. Komitejas locekļi apspriež un akceptē 

šo priekšlikumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina balsot par iesniegto priekšlikumu: "Akceptēt lēmumprojekta 

izskatīšanu 2025. gada februāra Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komitejas sēdē un Finanšu komitejas sēdē par Baltinavas un 

Rekavas vidusskolas reorganizāciju – ar 01.09.2025 neatverot 10. 

klasi". Komitejas locekļi balso par iesniegto priekšlikumu. 

 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
5 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis) 

"PRET" -  1 (Imants Slišāns) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts 
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NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par priekšlikumiem vidusskolu 

tīklojumam Balvu novadā pēc jaunā modeļa “Programma skolā” 

un akceptēt lēmumprojekta izskatīšanu 2025. gada februāra 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdē un 

Finanšu komitejas sēdē par Baltinavas un Rekavas vidusskolas 

reorganizāciju – ar 01.09.2025 neatverot 10. klasi. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:53 

 

Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

 

 

Sēdi protokolēja  

personāla speciāliste                                                                                          Ineta Leišavniece 


